
 
 
 
 
INFORME RELATIU AL DESENVOLUPAMENT DE LES SESSIONS REALITZADES PER LA 
TAULA ECONÒMICA I ALS CONTINGUTS I TEMES TRACTATS 
 
 
 
INTRODUCCIÓ 
 
Atenent al mandat del Plenari del Consell Sectorial de l’Esport s’han dut a terme fins la present data 
dos reunions de la Taula Econòmica els dies 18 d’octubre i 10 de novembre. 
 
A la taula estan inscrits:11 entitats esportives , 1 empresa de gestió de serveis esportius, 1 escola 
pública, 1 representant de la coordinadora d’entitats esportives i 1 representant municipal. 
 
Les sessions s’han desenvolupat amb normalitat en la sala de Plens de l’Ajuntament amb una 
participació la primera reunió de 10 i la segona de 8, sobre 15 inscrits.  
 
Les sessions s’han realitzat a l’igual que la temporada passada els dijous de 19 a 20,30 hores amb 
freqüència mensual.  
 
La taula en aquestes dues sessions va tractar el següent:  
 
 
CONTINGUTS DESENVOLUPATS 
 
INVERSIONS PROPOSADES PER L’ANY 2013 
 
Es va lliurar un document amb una relació d’actuacions consistents en la millora i posta a punt de les 
instal·lacions ordenades per tipologia sense establir cap prioritat  doncs aquest tema és tractaria en la 
Taula d’instal·lacions. La quantitat prevista per part de l’Ajuntament en el capítol d’inversions és de 
400.000 € 
 
BONIFICACIÓ DEL PREU PÚBLIC PER L’ÚS DE LES INSTAL·LACIONS DE LES ENTITATS. 
 
Es va lliurar un document que recollia la relació de les entitats amb el cost repercutit per l’ús de les 
instal·lacions esportives. El cost total bonificat per l’Ajuntament és de  1.710.394,23 € i es beneficien 
uns 3.683 esportistes que representen un 2,26% de la població. El cost mitjà per esportista és de 
464,56 €. 
 
QUADRE COMPARATIU DEL COST PER ESPORT I ESPORTISTA 
 
Es va lliurar un document que recollia una relació de les modalitats esportives  que utilitzen 
instal·lacions  municipals amb el cost total pel seu ús i amb el cost individual per esportista i 
modalitat, ordenats per ordre alfabètic i de major a menor cost.  
 
SUBVENCIONS ATORGADES DURANT 2012 
   
Es va lliurar un document que recollia la relació d’entitats que havien rebut una subvenció per part de 
l’Ajuntament amb la quantitat percebuda. La quantitat total ha estat de 119.756,06 €  
  
 
 



 
 
 
 
En el debat i comentaris suscitats per l’anàlisi i lectura dels documents es va considerar convenient 
recollir i tractar la informació sobre el cost que les pròpies entitats han d’assumir per fer front a la 
resta de despeses que comporta l’activitat i així contrastar-la amb l’aportada per l’Ajuntament i treure 
conclusions. Atès que una major part d’aquesta informació està continguda en la documentació que 
les entitats presenten en la convocatòria de les subvencions, el servei d’esports, en la mesura  dels 
recursos i temps disponible, farà un buidatge i tractament de les dades i crearà un document d’estudi. 
 
 
 
CRITERIS PER L’ATORGAMENT DE LES SUBVENCIONS 
 
A petició dels membres de la taula la segona reunió es va dedicar integrament a analitzar i repassar 
els criteris que s’utilitzen per fer el repartiment de les subvencions.  
En aquesta, que va comptar en la part expositiva amb la presència del Director d’esports, senyor 
Xavier Codina, es va arribar a dues conclusions: 

1. Prioritzar el recolzament econòmic en l’apartat A, Projecte social i esportiu de l’entitat, de la 
convocatòria pública  de subvencions per sobre de l’apartat B, Activitats, en la mesura i abast 
que s’acordi.  

2. Desenvolupar metodologies de suport a les entitats en aquells casos d’esportistes que tinguin 
dificultats per fer front a les depeses generals per la pràctica esportiva. 

 
Atenent a aquests punts es va convidar als membres de la Taula i a la Coordinadora d’Entitats 
Esportives a estudiar i presentar les millores necessàries.  
 
 
 
Sant Cugat del Vallès, 4 de desembre de 2012 
 
 
 
   
 
 
 
 
 
 
 
 


